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Kopi: Jone Haarr <Jone.Haarr@gjesdal.kommune.no> 
Emne: SV: Tursti rundt Flassavannet  
 
Joar 
 
Takker for ditt konstruktive innspill knyttet til tursti rundt Flassavatnet. Ideen er ikke ukjent for oss, så dine tanker 
passer fint inn i de betraktninger vi selv har gjort oss. 
 
Vi tar dette med inn i det videre arbeidet med å gjøre Gjesdal kommune til en enda bedre frilufts kommune. Jeg kan 
ikke love noen konkrete tiltak her og nå, men vi jobber kontinuerlig med å styrke vår posisjon innenfor friluftsliv. 
Skulle mulighetene åpne opp noe og rammene tillate det, er vi åpne for å gjøre noe av det du foreslår her. Jeg 
sender innspillet til mine saksbehandlere for vurdering og oppfølging. 
 
God jul! 
 
Årstein 
 

Fra: Joar Kalsaas / Kluge <joar.kalsaas@kluge.no>  
Sendt: mandag 21. desember 2020 10:32 
Til: Årstein Skjæveland <Arstein.Skjaeveland@gjesdal.kommune.no> 
Kopi: Jone Haarr <Jone.Haarr@gjesdal.kommune.no> 
Emne: Tursti rundt Flassavannet  
 
Hei Årstein,  
 
Ønsker å fremme forslag om at kommunen ser på muligheten for å etablere tursti rundt Flassavannet.  
 
Det er mange gode argumenter:  
 

- Friluftskommunen Gjesdal  
o Det er jo en OK tursti allerede, men terrenget blir litt røft for mange, og på norsiden er det tidvis 

svært vått 
o Stavanger har Mosvannet, Stokkavannet mv. Sandnes har Stokkelandsvannet. Gjesdal har selvsagt 

mange fine turmuligheter, men vi har ikke et vann med grusvei rundt hele vannet.  
- Turmuligheter i tilknytning til Kodlidalen  

o Bør være mulig å få utbyggere med på laget?  
- Relativt få grunneiere å hensynta? 

o F.eks. mer krevende langs Edlandsvannet, ref. tidligere diskusjoner  
- Begrenset påvirkning på jordbruk? 
- Ikke verneverdig vassdrag?  
- Potensielt utfordrende siden deler av traseen ligger i Sandnes kommune?  

o Hvis ja; da kan jo en ide være å anlegge turstien kun i Gjesdal kommune, sml. f.eks. Øygardsvannet 
som er en av Ålgårds mest populære turstier  

 
Forslaget er også spilt inn til enkelte lokalpolitikere som er svært positive, men de ba meg om å sende det til 
administrasjonen.  
 
Håper dere vil se nærmere på forslaget.  
 
Tusen takk og god jul!  
 
Mvh 
Joar Kalsaas  
 
 
 


